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1. Mötets öppnande  

Jonna Lindman, mötets ordförande öppnar mötet. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Ok.  

3. Val av minnesantecknare 

Annica Gustafsson 

4. Föregående minnesanteckningar  

Läggs till handlingarna. 

5. Strategiska samtal 

Information 

- Samuel bjuder in till vårens program, bifogas i fil. 

Rådet är särskilt välkomna till workshop i arbetet med att ta fram en 

logistikplan för Arboga kommun, lunchmöte hos Stadskällaren 

onsdag 10/4, inbjudan kommer. 

 

- Sommarjobbsmässan som genomfördes i februari var en lyckad 

satsning. 

Strategiska partnerskapet 

- Samuel informerar om startprocessen med styrgrupp (Arboga 

kommun, Försvaret, Saab och Combitech) och efterföljande möten 

som lett till en förstudie som i sin tur lett till 6 olika områden som bör 

prioriteras i en strategisk plattform. 

Ett viktigt partnerskap för fortsatt utveckling av Arboga och 

regionen. 

- Arboga inbjudna att samverka med det "Svenska Säkerhetsstråket", 

Business Region Örebro (BRO)-Örebro, Hallsberg, BRO-Värmland, 

Karlstad, Karlskoga, Kristinehamn. 

  

- Gällande effektsituationen kommer Saab-Combitech, Försvaret och 

kommunen möta Mälarenergi för strategiskt samtal. 
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Samtal runt bordet 

Strategier  

- Är bra och om de är långsiktiga men då är kommunikation viktig, 

så de inte blir avskräckande då tidshorisonten är långt bort. Arbeta 

med mål och delmål. 

- Synliggöra det som görs och inte enbart kommunicera vad som 

planeras, viktigt att det syns att det är ”verkstad”. 

- Platsvarumärket ”Arboga plats för inspiration” ska uppdateras 

under året. 

- Viktigt skapa en plan för attraktionskraft över lång sikt, utifrån 

flera perspektiv och synliggöra en vision. 

 

Kompetensförsörjning och kommunikation 

- Samverka gällande kompetensförsörjning, exempelvis söka 

ingenjörer tillsammans och använda samma retorik. 

- Filmer produceras av ViS tillsammans med några av regionens 

tillverkande företag. Målet är att få fler ungdomar intresserade av att 

söka yrkesprogram på gymnasiet. 

- Saab samverkar med kommunen sedan flera år tillbaka med att få 

elever och ungdomar att bli teknikintresserade, från förskola till 

gymnasiet. Regionalt fungerar det även bra mellan Köpings 

kommun och Volvo på liknande sätt som i Arboga. 

- Sparbanken Västra Mälardalen samverkar med skolan om att lära 

ungdomar om ekonomi och pengar.  

 

Trygghet och säkerhet 

- Utökat säkerhetsarbete i kommunen med en ny säkerhetsenhet. 

Finansiering från MSB utifrån ny lagstiftning där kommuner måste 

ta hand om det förebyggande arbetet. Arboga bistår Kungsör i 

arbetet. 

- Bakgrundskontroller genomförs innan kommunen säljer 

etableringsmark. 

- För att motverka osund konkurrens genomför VMMF tillsammans 

med Polis och säkerhetschef tillsynsbesök, ibland förstärks besöken 

med Skatteverk, gränspolis med flera. 

- När det gäller trygghet är det bra om ungdomar kan få sommarjobb 

i tidiga åldrar, 10-veckors sommarlov kan bidra till att ungdomar 
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utan sysselsättning rekryteras in i kriminalitet. 

ViS satsning på projektet kulturentreprenör är ett bra exempel på att 

skapa sommarjobb åt ungdomar. 

 

Investering - Etablering 

- Har gjorts och kommer att göras stora investeringar i region Västra 

Mälardalen, viktigt hjälpas åt att kommunicera det positiva som sker 

och samverka för en attraktivare region/plats. 

- Kommunen bör informera vad som är på gång, det stärker och 

möjliggör att framtida investeringsbeslut tas. 

- Stort behov av en etableringsplan, kommunen har stora ytor med 

planlagd mark. Eleffektsituationen omöjliggör just nu etableringar 

trots att mark finns.  

  

Bostadsbyggande - Attraktiv region 

- Viktigt att skolan fungerar bra för att attrahera fler att flytta till 

regionen. Att bygga ny skola med mera bygger framtidstro. 

- Finns flera intressenter som vill bygga bostäder och det finns behov 

av att tänka bredare, ex. få bostadsbyggare att samverka. 

- Viktigt möjliggöra för inflyttning, det behöver byggas bostäder för 

inflyttning. Större arbetsgivare efterfrågar vad som finns att tillgå 

vad gäller permanent boende, övernattning(hotell) och likaså att 

kunna äta kvällstid. 

 

Övrigt 

- ViS-projekt på gång, Attitydprojekt med fokus för elever på 

högstadiet. Föreläsning som tidigare genomförts har haft fokus ”hitta 

trygghet i dig själv”. I höst är fokus om att inte hamna i 

drogmissbruk, föreläsare kommer vara Jennie Liljehult, mental 

coach. 

- ViS kommer genomföra ett antal undersökningar under året och 

bjuda in till workshops. 

- Nyföretagandet är starkt i Västmanland jämfört med Sverige och 

även bra siffror för Arboga. Med bra rådgivning kan företagsstart i 

”fel” bransch styras om till ”rätt”, viktigt att nystartare förstår lagar 

och regler. 

- Ny bygglovstaxa hos VMMF, kunden kan se digitalt vad kostnaden 

blir och den nya taxan bygger på tidsåtgång. 
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- Förslag kom om att bjuda in Försvaret till näringslivsrådet och att 

ha ”teman” på de fyra mötena under året. Rådet tycker det vore 

intressant att bjuda in skolan till ett av mötena. 

 

 

Jonna Lindman Annica Gustafsson 

Ordförande  Minnesantecknare 


